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Algemene leden vergadering 
9 maart 2023 

19:15 uur 
Café ‘t Olde Regthuys te Tienhoven 

Agenda 
19:15 uur  Inloop 

Koffie/Thee 
 

19:30 uur  Start programma: de natuur in onze eigen achtertuin; 
De provincie Utrecht, de vereniging Natuurmonumenten en de 
werkgroep Red de Tienhovense plassen nemen u graag mee in onze 
eigen achtertuin, het Natura2000 gebied Oostelijke Vechtplassen. Wat 
betekent dat nu precies, Natura 2000? Welke aanpak hoort daarbij, hoe 
zit het met de maatregelen die al zijn uitgevoerd, wat voor effect heeft 
dat eigenlijk? Wat gaat er komende jaren nog gebeuren? En wat willen 
wij als Bewonersvereniging graag. We laten het zien, ondersteund door 
beelden.  Sprekers zijn:  

• Linda Groot en Jandirk Kievit (Provincie Utrecht) over 
achtergronden 

• Dirk-Jan van Roest en Renske Diek (Natuurmonumenten):  
resultaten project Oostelijke Binnenpolder en verdere stappen 

• Ton Schoemaker (BTOM werkgroep “Red de Tienhoven-se 
plassen”) over voortgang en visie 

 
20.45 uur  Pauze 
 
21.00 uur  Verantwoording 2019-2022 Pieter Walhof 

• Goedkeuring Notulen ALV, gehouden op 02 juli 2019 
• Verslag kascommissie, benoeming kascommissie 2024 
• Inhoudelijk verslag 2019-2022 

 
21.15 uur  Bestuurlijk afgelopen jaar Pieter Walhof en Eric van Zelm 

• Aftreden voorzitter Pieter Walhof en overdracht voorzitterschap 
aan Eric van Zelm  

• Bevestiging bestuursleden Petra de Groot, Bert van de Bunt, 
Chris van der Vliet en Eric van Zelm 

 
21.30 uur  Het jaar 2023 Eric van Zelm 

• Jaarprogramma 
• Begroting 

 
21.45 uur  Discussie 
 
22.00 uur  Napraten  
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Welkom  
Voorzitter Pieter Walhof opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom.  
Er zijn geen toevoegingen op de agenda. 
 
Pieter geeft het woord aan Eric van Zelm als waarnemend nieuwe voorzitter. Eric 
introduceert de gastsprekers Linda Groot en Jan-dirk Kievit (Provincie Utrecht) over 
achtergronden, Dirk-Jan van Roest en Renske Diek (Natuurmonumenten): resultaten 
project Oostelijke Binnenpolder en verdere stappen. Ton Schoemaker (BTOM werkgroep 
“Red de Tienhoven-se plassen”) over voortgang en visie. 
 

➢ Presentatie Linda Groot en Jan-Dirk Kievit. 
Toelichting op de afgelopen en komende jaren, verdieping op Natura 2000, 
de Oostelijke Binnenpolder en Tienhoven-se Plassen 

 
➢ Presentatie Dirk-Jan Roest en Renske Diek,:  

resultaten project Oostelijke Binnenpolder en verdere stappen 
Natuurmonumenten heeft een plan gepresenteerd voor het herstel van de 
legakkers van de Tienhovense plassen. Deze komt binnenkort in uitvoering en is 
voor het eerst in 20 jaar dat dit initiatief wordt genomen. Natuurmonumenten 
bevestigt dat de doelstelling is om de plassen in stand te houden. Helaas zal het 
probleem met de cabomba nog lang voortbestaan maar zal er flexibel worden 
omgegaan met het openhouden van de plassen door regelmatig maaien toe te 
staan.  

 
➢ Presentatie Ton Schoemaker over voortgang en visie 

De groep Red de plassen heeft veel voortgang geboekt en is aangenaam verrast 
over het initiatief van Natuurmonumenten om actief met de plassen aan de slag te 
gaan.  
 

 
Pauze 
 
Verantwoording 2019-2022 Pieter Walhof 

• Goedkeuring Notulen ALV, gehouden op 02 juli 2019 
• Verslag kascommissie, benoeming kascommissie 2024 
• Inhoudelijk verslag 2019-2022 

Eric heropent de vergadering en geeft het woord aan Pieter voor de financiële 
verantwoording 2019 t/m 2022. Pieter vertelt eerst over de bijdrage van BTOM aan de 
stichting VOP voor de aanschaf van een AED in ons dorp. Ook de wisseling van het 
voorzitterschap, eerst de officiële overdracht aan Paul Eijpe, die na aanvaarding enkele 
maanden later verhuisde naar Abcoude, waarna Pieter het voorzitterschap weer tijdelijk 
terug nam.  
Namens de kas controle commissie, bestaande uit Hans Thalle en Wulf Kraaij  vertelt Hans 
Thalle dat de controle is uitgevoerd en enkele kleine zaken werden aangestipt, welke door 
de penningmeester snel konden worden opgelost. 
 
 
 

https://www.btom.nl/wp-content/uploads/2015/06/ALV-2023-presentatie-Provincie-Utrecht.pdf
https://www.youtube.com/watch?v=WDTDb0cpvC0
https://www.btom.nl/wp-content/uploads/2015/06/ALV-2023-presentatie-Natuurmonumenten.pdf
https://www.btom.nl/wp-content/uploads/2015/06/ALV-2023-presentatie-red-de-plassen.pdf
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Notulen 2019, Financieel verslag 
168 families zijn geregistreerd als lid van de BTOM. 
48 leden zijn aanwezig op de vergadering. 
➢ Goedkeuring ALV notulen 2019 
Er zijn geen opmerkingen over de ALV notulen van 2019 en is goedgekeurd door de 
Algemene ledenvergadering. 
➢ Goedkeuring financieel jaarverslag 2019 - 2022 
Er zijn geen opmerkingen over het financieel jaarverslag 2019 - 2022 en is goedgekeurd 
door de Algemene ledenvergadering. 
➢ Kascontrole 2019 - 2022 
Er zijn geen opmerkingen op de kascontrole en is goedgekeurd door de Algemene 
ledenvergadering. 
 
Bestuurlijk afgelopen jaar Pieter Walhof en Eric van Zelm 
Pieter overhandigt de microfoon aan Eric en vraagt even geduld aan de leden en 
introduceert als bijzondere gast, de burgemeester van Stichtse Vecht Ap Reinders die via 
de achterdeur in de zaal verschijnt. De burgemeester opent met de woorden, beste 
mijnheer Walhof, beste Pieter, het is niet mijn gewoonte om via de achterdeur binnen te 
lopen maar deze keer moest het een verrassing zijn. Ik mag jou voor de laatste keer 
aanspreken als voorzitter van de bewonersvereniging Tienhoven & Oud-Maarsseveen. 
Hierbij mocht ik een kort woordje tot je richten en heb natuurlijk informatie ingewonnen. 
3 woorden komen steeds terug, nuchter, duidelijk en slagvaardig. Je was een markante 

voorzitter die op een eigen en goede wijze 
de vereniging heeft geleid. Je zocht ook 
constructieve relaties, netwerken, 
contacten, met ons, Provincie, 
Natuurmonumenten en Waterschap.  
Een bewonersvereniging moet de oren en 
ogen zijn van de gemeenschap en die goede 
contacten opbouwt met organisaties. De 
BTOM is echt zo’n organisatie geworden. 
10 Oktober 2006 opgericht waarna jij na 2 
jaar het voorzitterschap op je nam. 
Het thema verkeer is vanaf het begin een 
groot aandachtspunt geweest, ook andere 
zaken zoals het Hondenlaantje hebben tot 
veel ophef geleid. Alles bij elkaar is het niet 
mogelijk om altijd tot goede oplossingen te 
komen, maar het winter en 
zomerdraaiboek daar hebben wij met z’n 
allen een goede slag geslagen en was jouw 
luisterend oor en leiderschap goed 
zichtbaar. Wij gaan jou missen en met wij 
bedoel ik ook wij als gemeente Stichtse 
Vecht, je was een vaste waarde en 
aanspreekpunt.  
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Aan alles komt een eind en ook aan jouw voorzitterschap en daarom wil ik jou heel 
hartelijk danken en je kent het spreekwoord “wie de schoen past trekke hem aan “ 
waarna een kleine Klompje met hierop het gemeente wapen en de 12 kernen van Stichtse 
Vecht zijn afgebeeld aan Pieter wordt overhandigd als herinnering aan de fijne 
samenwerking Ook wordt nog een bos bloemen overhandigd  
 
Eric bedankt de burgemeester voor zijn 
aanwezigheid en hij mag nu door de 
voordeur verdwijnen. Volgens Eric is al 
erg veel over Pieter vertelt en 
benadrukt nogmaals de betrokkenheid 
tot de club. Het is ongelooflijk,  hoeveel 
energie jij in de vereniging hebt 
gestoken. Opvallend was hoe rustig je 
bleef onder alle omstandigheden. De 
onderlinge samenwerking werd daarbij 
nooit vergeten. Newton heeft ooit 
gezegd dat hij bijzondere dingen kon 
doen omdat hij op de schouders van 
reuzen kon staan. Dat geldt ook voor 
Pieter.  Ik heb veel van je geleerd. Er 
wordt nu een gat geslagen nu je weg 
bent en dat moeten wij maar zien op te 
vullen, maar gelukkig blijf je ook 
adviseur van de club. Ook namens mij  
veel dank voor de toewijding.  
 
Pieter bedankt Eric voor de mooie 
woorden en kondigt zijn aftreden aan, waarbij Eric officieel voorzitter is van de BTOM.  
Hierna wordt een boek van Maarssen overhandigt en theaterbonnen om samen met zijn 
vrouw Jenny ( die online zit mee te kijken)  in zijn weinige vrije tijd te gaan genieten van 
enkele mooie voorstellingen.  
. 
 
 
 
Jaarprogramma 2023 en begroting 
Eric geeft kort uitleg over de begroting. 
De begroting van 2023 laat een positief saldo zien. Wij gaan ervan uit dat dit saldo verder 
kan worden aangevuld door sponsoring, donaties en uitbreiding van het aantal leden. zie 
inhoudelijk verslag verder in de notulen. 
Begroting beschikbaar op www.BTOM.nl 
 
Na de korte uitleg wordt bestuurslid Chris van Vliet geïntroduceerd als nieuw bestuurslid.  
➢ Goedkeuring Chris van Vliet als bestuurslid. 
Er zijn geen opmerkingen over de benoeming van Chris en is goedgekeurd door de 
Algemene Ledenvergadering. Ook de verlenging van het bestuurslidmaatschap van Petra 
de Groot en Bert van de Bunt wordt goedgekeurd.  

http://www.btom.nl/
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Inhoudelijk verslag 
1. Inleiding 

In februari 2020 werd Nederland getroffen door de ingrijpende COVID19 epidemie. Dat 
heeft grote gevolgen gehad voor de gehele Nederlandse samenleving en ook voor de 
bewonersvereniging BTOM. Het was niet langer mogelijk om samen te komen. Dus geen 
ledenvergaderingen meer en ook het bestuur kon niet bijeenkomen.  
 
Als gevolg hiervan is de BTOM in een soort winterslaap gegaan. Veel activiteiten werden 
op een “laag pitje” gezet. Toch is BTOM in de tussentijd wel blijven functioneren. Er 
bleven contacten met de gemeente over diverse onderwerpen zoals bijvoorbeeld verkeer. 
Onder verantwoordelijkheid van de BTOM is ook een nieuwe werkgroep gestart onder de 
naam “Red de Tienhovense Plassen”.  
 
De COVID maatregelen hebben tot gevolg gehad dat de gebruikelijke jaarcyclus is 
doorbroken. Er konden geen algemene ledenvergaderingen worden gehouden en er is ook 
geen jaarverslag, financiële verantwoording of begroting opgesteld.  
 
In 2022 zijn de COVID maatregelen ingetrokken. Dat maakt een normaal functioneren 
weer mogelijk. Het bestuur van de BTOM pakt de draad dan ook weer op. Het bestuur 
heeft een inhoudelijk verslag gemaakt van de afgelopen periode startend in 2019 en 
eindigend in 2022.  
Ook is er een begroting opgesteld voor het lopende jaar 2023.  
 
Naast COVID had het bestuur ook te maken met een terugtredende voorzitter. Pieter 
Walhof moest van zijn nieuwe werkgever een einde maken aan zijn nevenactiviteiten 
zoals het voorzitterschap van BTOM bestuur. Eric van Zelm heeft de rol van waarnemend 
voorzitter op zich genomen in die tussentijd. Pieter is op de achtergrond wel beschikbaar 
geweest om het bestuur van advies te dienen.  
 

2. Activiteiten 2019/2020/2021 
Communicatie 
Communicatie is een zeer belangrijk gebied voor een bewonersvereniging zoals BTOM. De 
bewonersvereniging functioneert als gesprekspartner van de gemeente en andere 
overheidsinstanties en is een communicatiekanaal van de bewoners naar deze instanties. 
De ervaring leert dat zowel de overheidsinstanties als de bewoners de BTOM goed weten 
te vinden.  
 
De BTOM heeft een site die goed functioneert. Op deze site worden artikelen geplaatst die 
van belang zijn voor de bewoners. De secretaris onderhoudt deze site en zorgt dat deze 
actueel is. Nieuwe onderwerpen worden vaak per email aangekondigd. Daarnaast is er 
een Facebook site van de BTOM.  
 
In veel gevallen heeft de BTOM gefunctioneerd als intermediair om de communicatie 
tussen overheidsinstanties en bewoners te verbeteren. Wij denken daarbij aan het project 
voor het Natura 2000 gebied Noorderpark, de bouw van de nieuwe woningen aan de 
Dominee van Schuylenburglaan en de nieuwbouw van de Veenkluit.  
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Er is de laatste jaren veel energie gestoken in het verbeteren van de communicatie met 
vooral de gemeente. De BTOM heeft frequent contacten met de zogenaamde 
gebiedsregisseur. Dat is een ambtenaar die focust op de relatie van de gemeente met de 
wijken. In ons geval is dat José van Vliet die Willemijn Luchtenbelt heeft opgevolgd. De 
gebiedsregisseur blijkt een goede ingang te zijn naar de gemeente. Hoewel de contacten 
op dit niveau goed functioneren, blijkt de gemeente als geheel in een aantal gevallen niet 
tijdig of adequaat te reageren.   
In 2021 en 2022 zijn er fietstochten georganiseerd voor de (toen nieuwe) burgemeester 
resp. de nieuwe wethouder. Dat is zowel door de gemeente als door de bewoners op prijs 
gesteld. De burgemeester heeft ook in 2022 een lezing gehouden voor de BTOM leden die 
goed is bezocht. Naast de burgemeester heeft Richard Klomp gepresenteerd over de stand 
van zaken met betrekking tot de nieuwbouw van de Veenkluit en Eric van Zelm heeft 
verteld over het werk van de werkgroep Red de Tienhovense plassen.  
 
De burgemeester van Stichtse Vecht, de heer Ap Reinders heeft ook een lezing voor de 
BTOM leden gegeven.  
 

3. Informatieavonden 
Op 30 oktober 2019 heeft de laatste informatieavond voor de COVID19 stop 
plaatsgevonden. Op die avond is met de toenmalige wethouder verantwoordelijk voor 
onder andere verkeer gesproken over de verkeersituatie in Tienhoven, een onderwerp 
dat vele Tienhovenaren na aan het hart ligt.  
 
Het zou tot 6 oktober 2022 duren voor er weer een informatieavond kon worden 
gehouden.  
 

4. Ouderen 
Iedere woensdagochtend wordt in het dorpshuis de Veenkluit een koffieochtend 
georganiseerd. Hier wordt veel gebruik van gemaakt en is een van ons meest succesvolle 
initiatieven.  
Tot de Corona uitbraak werden er tal van gastsprekers uitgenodigd om een specifiek 
verhaal te houden. De uitnodigingen worden ook dit jaar weer verzonden.  
Ook jaarlijks terugkerende activiteiten zoals varen op de Vecht, pannenkoek eten in Lage 
Vuursche, barbecue en vele andere lokale activiteiten worden dit jaar weer uitgevoerd.  
 

5. Natuur 
Natuur is voor Tienhoven van groot belang. Zowel de Tienhovense plassen als de 
oostelijke binnenpolder maken deel uit van het Europese Natura 2000 project. In 2019 en 
2020 is er een groot project uitgevoerd onder regie van de provincie en met Natura 2000 
gelden. Onderdeel van dit project was het maken van een flexibel waterpeil, het afplaggen 
van diverse delen van het Noorderpark en het aanleggen van een zogenaamd 
“klompenpad”. Dit project heeft geleid tot een enorme aanwas van bezoekers. De 
communicatie met de bewoners heeft niet altijd goed gefunctioneerd. Vooral bleef voor 
veel bewoners onduidelijk welke stappen nu precies wanneer moesten worden gezet om 
dit plan te realiseren. Er is een kleine werkgroep gevormd vanuit de bewoners om de 
contacten met de provincie te coördineren. De BTOM heeft deze groep ondersteund.  
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Op initiatief van de Visserijvereniging Tienhoven en omwonenden is een BTOM 
werkgroep gestart met de titel “Red de Tienhovense Plassen”. Deze werkgroep zet zich in 
voor een verbetering van de Tienhovense Plassen. Het gaat daarbij om bestrijding van 
Cabomba en andere exoten en herstel van de legakkers in de plassen. De werkgroep heeft 
intensieve contacten met de provincie, de gemeente en Natuurmonumenten.  
Chris van der Vliet heeft de BTOM vertegenwoordigd in een werkgroep die zich heeft 
gebogen over het baggeren van de Loosdrechtse plassen. Daar is besloten om het 
gebaggerde slib naar de polder Mijnden te brengen, dus buiten het gebied van 
Tienhoven/Oud Maarsseveen.  
Chris is ook lid van de Commissie Regionaal Overleg vliegveld Hilversum (CROH) die zich 
bezighoudt met het vliegveld Hilversum en bewaakt daar de belangen van 
Tienhoven/Oud-Maarsseveen.  
De werkgroep Natuur is in de verslagperiode niet bijeengeweest. De aandacht richtte zich 
vooral op de Tienhovense plassen. 
 

6. Verkeer en Veiligheid 
Verkeer en veiligheid is een belangrijk thema voor de bewoners van Tienhoven. 
Het afgelopen jaar zijn er diverse klachten geweest over de kruising Maarsseveense vaart 
en de Looijdijk, dit is inmiddels door de gemeente opgelost. 
Het fietspad langs de Maarsseveense vaart is opnieuw geasfalteerd.  
De autoweg is nog steeds in slechte conditie. Door grote kuilen in de weg gaan 
automobilisten op de linkerrijstrook rijden en dat kan leiden tot gevaarlijke situaties. In 
het komende jaar staat dit onderwerp nog steeds hoog op de agenda. 
 
De gemeente heeft samen met de BTOM, de bewonersvereniging van de Bethunepolder en 
die van de Molenpolder een verkeerscirculatieplan ontwikkeld voor warme zomerdagen 
en ijsdagen in de winter. De vele vergaderingen hebben geleid dat de te volgen 
procedures nu weer goed worden nageleefd. Een voorbeeld van een uitstekende 
samenwerking tussen gemeente en bewonersverenigingen. 
 
Een aandachtspunt is nu de klappaal in de Griendweg, De paal wordt teruggeplaatst als 
gevolg van sluipverkeer, te hard rijden op de noord-zuidwegen in de Bethunepolder en 
het negeren van het éénrichtingsverkeer.  
Consequentie is dat dit verkeer door Tienhoven & Oud-Maarsseveen wordt geleid. 
 
De werkgroep zoekt bewoners die zich willen inzetten voor de Verkeer & Veiligheid in 
samenwerking met afdeling Verkeer van de gemeente Stichtse Vecht 
 

7. Energietransitie 
In april 2019 is een werkgroep gestart over de energie transitie. Het plan was om na te 
gaan in hoeverre het mogelijk is om in Tienhoven en Oud-Maarsseveen een pilotproject in 
te richten. De werkgroep is een aantal malen bij elkaar geweest. Vanuit de gemeente nam 
Hans Kostense deel. In één van die vergaderingen is er een presentatie geweest over 
mogelijke vormen van energietransitie in Tienhoven. Conclusies zijn: 
Aquathermie is gezien het grote wateroppervlak in Tienhoven/Oud Maarsseveen 
technisch heel kansrijk. De waterleidingwet maakt het aanleggen van een aquathermie 
installatie echter bijzonder moeilijk in een waterwingebied als Tienhoven/ Oud 
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Maarsseveen. Wel kan nagedacht worden over individuele aquathermie voor één of meer 
woningen.  
Waterstof zou een mogelijkheid zijn. Tienhoven/Oud Maarsseveen beschikt over een 
aardgasleiding net dat daarvoor kan worden gebruikt. Albert van der Molen van Stedin 
heeft een presentatie voor de werkgroep Energie-transitie gehouden. Daaruit bleek dat de 
mogelijkheden voor groene waterstof op dit moment nog zeer beperkt zijn. Grote 
investeringen zijn nodig om groene waterstof te maken.  
Het verder isoleren van huizen in Tienhoven/ Oud-Maarsseveen lijkt een reële 
mogelijkheid. De BTOM heeft contact opgenomen met de Stichting Duurzame Vecht. Naar 
aanleiding daarvan is een onlinepresentatie gehouden waarvoor de bewoners van 
Tienhoven/Oud Maarsseveen via de BTOM zijn uitgenodigd.  
Vergisting is ook een mogelijkheid. Er is nu een vergistingsinstallatie bij de boerderij van 
Van der Linden. De mogelijkheden voor een grotere inzet van deze installatie zijn beperkt. 
Voor een grote opbrengst zou er veel meer materiaal moeten worden aangevoerd. Dat 
betekent veel meer vrachtauto’s op de smalle wegen van Tienhoven/Oud-Maarsseveen.  
 

8. Accu’s 
In Tienhoven / Oud Maarsseveen zijn inmiddels veel zonnepanelen aangebracht. Deze 
panelen leveren alleen energie als de zon schijnt, dus midden overdag en vooral in de 
zomer. Dit geeft onevenwichtigheden in het elektrische net; er wordt immers stroom 
geleverd als de vraag relatief klein is en geen energie geleverd als de vraag groter is. Op 
diverse plaatsen in Nederland zijn er accu’s geplaatst die het overschot overdag opnemen 
en stroom leveren in de avond. Dat kan bij individuen thuis maar ook bij 
transfomaterhuisjes.  
 
Uitgangspunt van de contacten in 2019 was dat Tienhoven/Oud-Maarsseveen een pilot 
voor de gemeente zou zijn. Na 2019 is daar niets meer over gehoord. De aandacht van de 
gemeente was vooral gericht op het ontwikkelen van een bijdragen aan de Regionale 
Energie Strategie. De BTOM zal proberen in het lopende jaar het contact met de gemeente 
op dit gebied weer op te starten. In ieder geval kan individuele advisering door de 
Stichting Duurzame Vecht bijdragen aan het verminderen van het gebruik van fossiele 
grondstoffen in Tienhoven/Oud-Maarsseveen.  
 

9. Gezondheidszorg 
Tienhoven en Oud-Maarsseveen prijzen zich gelukkig met een eigen gezondheidscentrum. 
Helaas is de apotheek in het gezondheidscentrum opgeheven. Wel kunnen bewoners hun 
medicijnen in het gezondheidscentrum laten afgeven. Huisarts Dapper heeft in 2022 
besloten om met pensioen te gaan. Hij heeft bijna 30 jaar de bevolking in Tienhoven en 
Oud Maarsseveen ondersteund. Hij wordt opgevolgd door Thomas Overloon.  
 
Sinds 2022 beschikt Tienhoven/Oud-Maarsseveen ook over een goed netwerk van 8 
AED’s (AED=Automatische Externe Defibrilator). De plaatsing en het onderhoud van deze 
AED’s wordt verzorgd door de Stichting Veilig op Pad door Tienhoven/Oud-Maarsseveen 
die speciaal hiervoor is opgericht.  
De aanschaf van één van die AED’s is gefinancierd door de BTOM en één door BBB. De 
oplaadunits zijn gedoneerd door Van Barneveld B.V. De overige 6 AED’s zijn betaald uit 
een subsidie van de provincie Utrecht. De BTOM heeft daarbij bemiddeld. 
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10. Bestuur 
Pieter Walhof heeft meer dan 16 jaar deel uitgemaakt van het BTOM-bestuur waarvan 14 
jaar als voorzitter. Hij heeft aangegeven dat de bestuurswerkzaamheden niet langer 
verenigbaar waren met zijn reguliere werk. Daarom heeft BTOM een nieuwe voorzitter 
moeten zoeken. In 2020 is Paul Eijpe gevraagd de voorzittershamer over te nemen. Kort 
daarop vertrok Paul uit Tienhoven en was daardoor geen kandidaat meer. Het bestuur 
draagt nu Eric van Zelm als voorzitter voor. Op de algemene leden vergadering zal dit 
voorstel nader worden besproken.  
 
Pieter is van onschatbare waarde geweest voor de BTOM. Hij heeft zich jarenlang enorm 
ingezet voor de bewoners van Tienhoven en was daarvoor zeer gewaardeerd. In vele 
netelige kwesties kon hij goede adviezen geven en vastgelopen discussies weer vlot 
trekken. Met leedwezen ziet het bestuur Pieter vertrekken maar prijst zich gelukkig dat 
Pieter nog gevraagd kan worden om advies.  
 
Chris van der Vliet wordt voorgedragen als nieuw bestuurslid. Chris heeft de BTOM 
vertegenwoordigd in de commissie met betrekking tot het vliegveld Hilversum en 
geadviseerd over de baggerproblematiek van Loosdrecht en maakt deel uit van de 
werkgroep Red de Tienhovense plassen.  
 
 
 
Eric bedankt de aanwezigen en uitnodigt hen uit voor een drankje aan de bar. 
 
 
 
Het bestuur bestaat nu uit de volgende personen:  

 Benoemt 
per/vernieuwing 

Portefeuille 

Eric van Zelm 
(waarnemend 
voorzitter) 

2009/2023 Regionale samenwerking, Visie op 
Tienhoven , Monumentenzorg, Rijk & 
landelijke org. Algemeen, Bouw & 
bestemmingsplannen, Red de Tienhovense 
Plassen, Energie transitie 

Bert van der Bunt, 
Secretaris 

2006/2023 Communicatie, ouderen, digitaal loket, 
secretariaat 

Petra de Groot, 
Penningmeester 

2006/2023 Jeugd, sponsoring, kinderdagopvang, 
horeca 

   
Daarnaast zijn actief in de volgende portefeuilles: 
Bestuursadviseur   Co Grootendorst en Pieter Walhof    
Verkeer & Veiligheid  Sabrina van de Bunt, Eric van der Schaft 
Red de Tienhovense plassen Bert Dasselaar, Herman Verkerk, Chris van der Vliet, 

Barent ten Doeschate, Ton Schoemaker, Jan Boesen, Eric van Zelm 
Energietransitie Werkgroep is actief geweest maar staat nu even stil. Wellicht weer 

herstart in 2023. Eric van Zelm neemt activiteiten waar.  
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 Daar minder dan de benodigde 50% van de leden aanwezig zijn, moet een  
volgende ledenvergadering worden uitgeschreven om de besluiten die zijn genomen  
te bekrachtigen. 
 
 
 
 

Bew onersveren iging Tienhoven  & Oud- Maarsseveen

Begroting 2 0 2 3

I n komst en

 

Begin saldo 1-1-2023 € 3.300

Gemeente basis subsidie € 1.000

Contributies leden (€10,00 x 100) ( nu gezinsbetaling) € 1.000

Aanv. Subsidie, donaties en sponsoring € 0

  

TOTAAL I N KOM STEN €  5 .3 0 0

Uit g aven

 

Voorlichting & Communicatie € 1.500

Informatieavonden (3) € 1.200,00

Website € 300,00

Activiteiten € 1.400

Werkgroepen

Bijeenkomsten en werkgroepen € 800

Algemene leden vergadering

Onkosten vergaderingen

Onvoorziene kosten € 500

TOTAAL KOSTEN €  2 .7 0 0

SALD O 2 0 2 3   ( overh evelin g  n aar  2 0 2 4 ) €  2 .6 0 0
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Doelstelling BTOM 
Zoals de gewoonte op de ALV worden kort en bondig het doel, het nut en de taken 
weergegeven van onze vereniging.  
Doel  
➢ Behouden specifieke dorpskarakter van Tienhoven en Oud-Maarsseveen 
➢ In samenwerking en/of zelf organiseren van activiteiten gericht op het behoud en 

verbetering van de leefbaarheid (ruimtelijk, sociaal en economisch). 
➢ Maatschappelijke betrokkenheid van inwoners behouden en/of bevorderen.  
➢ Stimuleren van samenwerking tussen inwoners en gemeentelijk bestuur en beleid.  
➢ Verstrekken van informatie, advies en voorlichting. 
➢ Behartigen van algemene gemeenschappelijke belangen van de inwoners. 
 
Nut  
➢ Beïnvloeden van gemeentelijke besluitvorming in dorpsbelang.   
➢ Signalen opvangen, uitwerken en voorstellen doen richting gemeente, verenigingen en 

andere organisaties. 
➢ De stem zijn van de inwoners bij (externe) zaken welke het dorp betreffen.    
 
Taken 
➢ Open communicatie (nieuwsbrieven, bijeenkomsten, bellen, mail, web-site) 
➢ Democratische samenwerkingen aangaan met verenigingen en organisaties. 
➢ Indien nodig het verrichten van inventarisatie en onderzoeken.  
➢ Het onderhouden van contacten en samenwerking met gemeente, verenigingen en 

andere organisaties. Met inachtneming van politieke en/of religieuze neutraliteit 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Info avond en Algemene leden vergadering 
Indien u zich actief wilt inzetten voor een bestuursfunctie binnen de Bewonersvereniging 
Tienhoven en Oud-Maarsseveen, of wilt deelnemen in een van onze werkgroepen, kunt u 
contact opnemen met secretariaat@BTOM.nl  of website  www.btom.nl 

mailto:secretariaat@BTOM.nl
http://www.btom.nl/

